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Ünnepi közgyűlés szilveszterkor 

Hármas szövetség a városért 
Kedves olvasóink! Közérdekű problémáikat, ész-

revételeiket, tapasztalataikat ezen a héten Rafai Gá-
bor újságíró munkatársunkkal oszthatják meg, akit 
hétköznap 8 és 10 óra között, vasárnap pedig 14 és 
15 óra között hívhatnak a 06-20-9432-663-as rádió-
telefon-számon. Elveszett tárgyaikat kereső, illetve 
talált tárgyakat visszaadni szándékozó olvasóink in-
gyenes hirdetésben tehetik közzé mondandójukat. 
Hirdetésfelvétel: 8 és 18 óra között a 06-80-820-220-

as zöld számon, illetve személyesen a Sajtóházban és hirdetőirodáinkhan. 

Holt-Maros. Bunford János 
panaszolja a 438-262-es telefon-
ról, hogy „nyakig" van a Holt-
Marosnak az a szakasza, ame-
lyik a Traktor utcai kerteket öleli 
körül. Kibuggyannak az emész-
tőgödrök (fertőzésveszély!), tar-
tani lehet tőle, hogy az értékes 
gyümölcsfák sorra kipusztulnak. 
Szinte állandóan dolgoznak a 
szivattyúk, hogy az épületeket 
rongáló belvizet elvezessék. Ér-
tesülése szerint a közeli szabad-
idő-központ kezelné azokat a 
zsilipeket, amelyek az alsó sza-
kaszba engednék a vizet, de va-
lami rejtélyes ok miatt nem ke-
zeli. Telefonálónk gyors intézke-
dést sürget. 

Kereskedő kereső. A kará-
csonyi vásár idején, a Széche-
nyi téren vásárolt parfümről 
kiderült, hogy nem működik a 
szórófej rajta. A vásárló -
430-449 - elvitte a kereskedő 
számláján feltüntetett címre, 
ám ott nem is tudtak a neve-
zett kft.-ről. A szegedi Piac 
Kft. szervezési koordinátora 
elmondta, ha a Széchenyi té-
ren vásárlóknak ilyen problé-
májuk van, forduljanak hozzá-
juk, az úgynevezett partnerlis-
ta alapján próbálnak segíteni 
az érintett kereskedő felkutatá-
sában. 

usmásna 
. . . . . élw.Ml. 

Parkolás: nincs 
több fehér folt 

Gyulay Endre, Bartha László és Mészáros Rezsó aláírásukkal és kézfogásukkal pecsételték meg 
a városért kötött együttműködési megállapodást. (Fotó: Gyenes Kálmán) 

Munkatársunktól 
Az önkormányzat decembe-

ri döntése értelmében a parko-
lási rendszerbe bevonták azo-
kat a részeket is, ahol eddig in-
gyen lehetett parkolni. Makrai 
László, a városüzemeltetési bi-
zottság elnöke elmondta, hogy 
egy igazságosabb rendszer 
k ia lakí tására törekszenek , 
amelynek keretében a lakók-

nak, illetve például az egyete-
mi dolgozóknak kedvezmé-
nyeket biztosítanak majd. A la-
kók panasza nyomán a Szent 
István teret is teljes mértékben 
bevonták a parkolási rendszer-
be. Makrai László hozzátette, 
hogy a lakók évente 1800 fo-
rintért kaphatnak majd parko-
lójegyet a lakhelyükhöz közeli 
parkolóhelyekre. 

Az óesz tendő utolsó 
napján is ülésezett a sze-
gedi közgyűlés. A képvi-
selö-testület napi rendi 
pontjai között azonban a 
szokottnál kevesebb, vi-
szont annál ünnepélye-
sebb témák szerepeltek: 
aláírták a város, az egye-
tem és a püspökség kö-
zötti e g y ü t t m ű k ö d é s i 
megállapodását, valamint 
Bartha László polgármes-
ter bemutat ta Szeged 
Aranykönyvét. 

Az új év 
új bankot 
is hozott a 
s z e g e d i 
ö n k o r -
m á n y z a t 
é l e t é b e n , 
h i s z e n 

ezen túl a Postabank lesz 
a v á r o s s z á m l a v e z e t ő 
b a n k j a . U g y a n c s a k új-
donság, hogy a korábbi 
pedellus szolgálat más 
néven, önálló intézmény-
ként átveszi az oktatási-
neve lés i i n tézmények 
gazdálkodási-üzemelteté-
si feladatait. 

Sok minden változott a 
2000. év beköszöntével, egy 
azonban biztosan nem: az ön-
kormányzatok életében tovább-
ra is a pénz játssza a főszere-
pet. Nincs ez másként Szege-
den sem, ahol az új esztendő 
néhány jelentős, pénzügyi ki-
hatással is járó változást ho-
zott. Ezekről kérdeztük Tímár 
László gazdasági alpolgármes-
tert. 

- Január l-jétől a Posta-
bank lett a szegedi önkor-
mányzat számlavezető 
bankja. Hogyan történt a 
váltás? 
- Hónapokkal ezelőtt pályá-

zatot írtunk ki, amelyre hat 
pénzintézet jelentkezett. A má-
sodik körben négy bank közül 
választottuk a számunkra leg-
kedvezőbb ajánlatot tévő Pos-
tabankot. A konkrét átállás iz-
galmasnak ígérkezett, de sze-
rentsére az évszámváltás sem-
milyen problémát nem okozott. 
A változás az önkormányzatot 
és az intézményeket is érinti, s 
ann;,; érdekében, hogy nálunk 
se . en fennakadás, az év vé-
gén tartottunk a vezetők szá-
mára egy értekezletet, ahol a 
bans vezetői tájékoztatták a 
m. lenteket a Postabank 
munkaiáról és elképzeléseiről. 

December 31-én délelőtt 
t í z ó r a k o r a H i m n u s s z a l 
kezdődött az önkormányzat 
ü n n e p i k ö z g y ű l é s e , m a j d 
Bartha László polgármester 
mondott beszédet . A város 
első embere eredményesnek 
ítélte az önkormányza t el-
múlt évét és a jövőbeli ter-
veikről is szólt . Kife j te t te , 
hogy a megvalósítandó fel-
adatok között az élen szere-
pel a ha rmadik közút i híd 
felépítése, a vasúti híd kivi-
telezése, az M5-ÖS autópá-

Tímár László: 

- Miért volt vonzó a Posta-
bank konstrukciója? 
- Az intézményi számlave-

zetésen túl nagy hangsúlyt he-
lyeznek a lakossági fogyasztási 
piac megszerzésére, s ezért 
februárban egy új, a dolgozók-
ra vonatkozó konstrukcióval 
állnak majd elő. Véleményem 
szerint ez a váltás sikeres lesz, 
olcsóbbnak ígérkezik, mint az 
előző bankunk, s továbbra is 
biztos banknál tudhat juk a 
számláinkat. Szeretnénk, ha a 
kizárólagos önkormányzati tu-

lya északi csomópont jának 
elkészítése és egy korszerű 
t i s za i k i k ö t ő l é t e s í t é s e -
ezekkel a város k ivá ló lo-
g i s z t i k a i k ö z p o n t l e n n e . 
M i n d e z a z o n b a n ö n m a g á -
ban kevés - te t te h o z z á a 
polgármester. Arra is szük-
ség van ugyanis , hogy „el 
tudják adni" a várost, éppen 
e z é r t S z e g e d d i n a m i k u s 
külpolitikát képvisel a jövő-
ben, ahogy tették eddig is. 
Bartha László elengedhetet-
l e n n e k n e v e z t e , h o g y j ó 

lajdonú cégek is csatlakozná-
nak, s együtt létre tudnánk hoz-
ni, egy kis kincstári rendszert. 

- Felmerült az is, hogy po-
litikai okokból döntöttek a 
Postabank mellett... 
- Ez nem igaz. Valóban a 

Postabank adta a legjobb aján-
latot, és a szakértelmükhöz 
sem férhet kétség. A Postabank 
önkormányzati üzletág-vezető-
je nagy odafigyeléssel dolgo-
zik, s megvan a kellő tapaszta-
lata is, hiszen négy évig pol-
gármester, előtte pedig gazda-

e g y ü t t m ű k ö d é s t t a r t s anak 
fenn a Szegedi Tudomány-
egyetemmel, Magyarország 
l e g n a g y o b b e g y e t e m é v e l , 
valamint a rendkívül sok hí-
vőt számláló katolikus egy-
házzal. 

A köve tkező fe l szó la ló , 
Gyulay Endre, szeged-csa-
nádi m e g y é s püspök arról 
beszél t , hogy az egyházak 
próbálnak féket vetni a gyű-
löletnek, igyekeznek az er-
kölcsiség szintjére emelni a 
politikát, a tudományt és a 

sági alpolgármester volt. Rá-
adásul mára a Postabank tizen-
hét önkormányzat számlaveze-
tő bankja, közöttük olyan váro-
soké is, ahol szocialista, vagy 
éppen szabad demokrata város-
vezetés dolgozik. 

- Az új évben milyen intéz-
ményi változások várhatók? 
- Január l-jétől Oktatási-

Nevelési Intézmények Gazda-
sági Szolgálata néven működik 
a pedellus, amelyhez az alsó-
és középfokú oktatási-nevelési 
intézmények gazdálkodási fo-

h é t k ö z n a p o k a t . A m e g y é s 
püspök hangsúlyozta: a ka-
tolikus egyház továbbra is a 
városért dolgozik, s ezennel 
felajánl ja segítségüket Sze-
ged számára. 

Mészáros Rezső, a január 
l-jétől működő Szegedi Tu-
dományegyetem rektora kö-
szönete t mondo t t a város-
nak, amiért az befogadta a 
K o l o z s v á r r ó l „ m e n e k ü l ő " 
in t ézmény t . A rek to r fon-
t o s n a k t a r t o t t a k i e m e l n i , 
hogy az egyetem és a város 
együttműködése lehetőséget 
nyújt az európai integráció-
ban való érdemi részvételre, 
v a l a m i n t a r é g i ó k ö z p o n t i 
szerep erősítésére. 

E z t k ö v e t ő e n B a r t h a 
L á s z l ó , G y u l a y E n d r e és 
Mészáros Rezső aláírta azt 
a néhány soros dokumentu-
mot, amelynek révén a há-
rom intézmény gyümölcsö-
ző együ t tműködése remél-
hetőleg hosszú időre bizto-
sított lesz. 

A k ö v e t k e z ő p i l lana tok 
is ü n n e p é l y e s e k v o l t a k : 
Bartha László bemutatta az 
ünnepi közgyű lésnek Sze-
ged Aranykönyvét, amelyet 
Halácsy Sándor á l l í t o t t 
össze, s amely a város árvíz 
utáni ú j jáépí tésének térké-
pé t t a r t a l m a z z a . E b b ő l a 
k ö n y v b ő l a z o r s z á g b a n 
összesen ket tő van, eszmei 
értéke mintegy 50 millió fo-
rint. 

A z ü n n e p i k ö z g y ű l é s 
Gyimesi Kálmán operaéne-
k e s , Koczka Ferenc k a r -
nagy, zongorista és Korog-
nay Károly s z í n m ű v é s z 
műsorával zárult. 

A r a t ó László 

lyamatai tartoznak. Az ide tar-
tozó hatvanöt intézmény tehát 
csak részben önállóként tevé-
kenykedik majd a továbbiak-
ban. Azt szeretnénk, ha olyan 
intézmény jönne létre, amely a 
gazdálkodási folyamatokat át-
látja és el tudja látni az üzemel-
tetés körébe tartozó feladato-
kat. Természetesen ez nem má-
ról holnapra történik meg. Itt is 
szerepet játszik a számlaváltás, 
valamint az, hogy ez az intéz-
mény a részben önállóak mel-
lett hogyan működik majd. Sok 
támadás érte már az önkor-
mányzatot emiatt, de úgy vél-
jük, jó döntést hoztunk. 

- A támadások között álta-
lában az hangzott el, hogy 
ezzel az intézkedéssel jelen-
tősen sérülhet az intézmé-
nyek önállósága. Hogyan 
tudták meggyőzni a vezető-
ket a döntésük helyességé-
ről? 
- Mint emlí te t tem, nem 

csak a gazdálkodási folyamato-
kat szeretnénk összpontosítani, 
hanem a későbbiekben az üze-
meltetést is, ezen belül a kar-
bantartást és felújítást. Ez egy 
olyan folyamat, amely csak az 
intézményekkel közös munká-
ban alakulhat ki, ezért a mun-
kába folyamatosan be szeret-
nénk vonni az intézmények ve-
zetőit. Az intézmények számá-
ra ez nem jelent hátrányt, a 
nem szakmai jellegű tevékeny-
ségek kerülnek ki a hatáskö-
rükből. Nem az önállóságuk 
megnyirbálására törekszünk, 
hanem a feladatok egy részé-
nek megfelelő helyre történő 
átadására. A tárgyi feltételek 
adottak, a személyi feltételeket 
is hamarosan megteremtjük, s 
ezután következik egy külső ta-
nácsadó céggel közösen elké-
szítendő folyamatszabályozási 
rendszer kialakítása. Ennek az 
évnek a végére a megfelelő 
szintre juthat ez a rendszer. 

Arató László 

Egyetemistáknak, főiskolásoknak 

Pályázati felhívás 
Szeged Megyei Jogú Város 

pályázatot ír ki a szegedi fel-
sőoktatási intézmények nappa-
li tagozatán tanuló, kiemelke-
dő eredményt elért diákok ta-
nulmányainak anyagi támoga-
tására, az alábbi feltételekkel. 

Pályázhat az a legalább II. 
éves szegedi felsőoktatási in-
tézmény nappal i tagozatos 
hallgatója, aki: 

1. 26. évét a pályázat be-
nyújtásáig még nem töltötte be, 

2. az első diplomáját kí-
vánja megszerezni, 

3. a pályázat benyújtását 
megelőző félévét sikeresen 
e l v é g e z t e és lezár t l ecke -
könyvvel rendelkezik, 

4. a kiváló tanulmányi át-
lagon túl kiemelkedő, doku-
mentálható művészeti, tudo-
mányos, sport eredmények-
kel rendelkezik, 

5. nem rendelkezik Köz-
társasági Ösztöndíjjal. 

Az ösztöndíj egy szemesz-
terre szól, összege: 10.000,-
Ft/hó. 

A pályázat formai követel-
ményei: Pályázni a Szegedi 
Tudományegyetem HÖK iro-
dáiban beszerezhető adatlap-
pal lehet, 

melyhez mellékelni kell az 
előző félév elvégzését tanúsí-
tó leckekönyv és egyéb egye-
temi, fő iskola i t anulmányi 
versenyeken elért e redmé-
nyeke t tanús í tó okmányok 
fénymásolatát. 

A b e n y ú j t á s i h a t á r i d ő : 
2000. február 15. 

Eredményhirdetés: 2000. 
március 06. 

Pályázati űrlap felvételi , 
leadási helye: a Szegedi Tu-
dományegyetem HÖK irodái. 

Szeged, 1999. december 22. 

Dr. Bartha László 
polgármester 

Szeged Megyei Jogú Város 
új adószámlaszámai 

11998006-06064673-10000001 Adóbeszedési számla 
11998006-06064680-10000001 Egyéb bevételek elszámolási 

számla 
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számla 
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számla 
11998006-06084822-10(MMMM) I Telekadó beszedési számla 
11998006-06084839-10000001 Vállalkozók kommunális adója 

beszedési számla 
11998006-06084846-10000001 Tartózkodási idő utáni ide-

genforgalmi adó beszedési számla 
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számla 
11998(8)6-06084877-10000001 Bírság beszedési számla 
11998006-0608489 l - l 0000001 Pótlék beszedési számla 
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számla 

Új" banknál az önkormányzat 

Az alpolgármester 
kincstári rendszert szeretne 

- A Postabank ajánlata volt a legjobb a város számára. 
(Fotó: Nagy László) 


